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Hei igjen Lise

Da har jeg oppsummert regnskapet for 2015 og budsjettet for 2016. ( se vedlegg)
Det er en ganske komplisert oppgave. Pris på prosjektet avhenger av hvor mange kommuner, skoler, klasser, 
elever som blir med i 2016. Det er f.eks dyrere å gjennomføre på små utkantskoler enn det er på skoler som 
vi kan ta to grupper pr dag. Det er derfor veldig vanskelig å prise opplæringen. 
I prosjektet jobber vi etter «tæring etter næring» prinsippet, jo mer midler vi får inn jo flere kan vi 
gjennomføre opplæring for. I 2015 har vi brukt mye mer tid på prosjektledelse enn vi hadde planlagt, det har 
vært en omfattende jobb og skaffe til veie midler. For 2016 håper vi og tror at dette arbeidet etter hvert kan 
nedskaleres. 
Bidraget fra FTUH har vi valgt å fordele på hvert barn som har deltatt, som tilskudd for nødvendig materiell 
og utstyr for å kunne gjennomføre. Uten deres bidrag ville vi måttet gjennomført for færre elever. Flott om 
du kan se på informasjonen jeg sender deg og se om det er behov for noe mer.

Ellers har vi fått veldig mye positiv omtale både i inn- og utland. Fikk f.eks denne mailen fra UCI i går ( utdrag 
av tekst):
I’ve been putting together a case study on Bergen as a case study and example to provide to other 
cities around the world. As you will see, I’ve drawn attention to UCI’s Bike City label, 
From what I’ve seen of Bergen’s plan I feel that you would certainly be eligible. Holding the label 
has no cost, but the criteria has various aspects, which relate to the city’s bike strategy and their 
plans for promotional activities around the UCI events the city will be hosting. The holders of the 
title ‘UCI Bike City’ will be announced at Doha.
We’ll be putting forward your excellent cycle training programme as an example of good practice for 
other federations. Have you heard any more about whether it can be funded in 2016/2017? I was so 
impressed by it when I visited last year, and it would be great to include some information on 
whether the programme can be sustained in the future. It would be great to have a quote from either 
of you about your ambitions for the programme in the future to augment this piece.

Med vennlig hilsen | Best regards

Eli Orre
Administrative Director
Bergen 2017 AS

M: + 47 40 46 31 31
W: www.bergen2017.no

Logo Bergen2017

Side 1 av 1

19.01.2016file://hfk-ss-fs01/PDFDocProc/EPHORTE/340721_FIX.HTM


